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Abstract (en)
[origin: CN109938620A] A household appliance (1), in particular a kitchen appliance, in particular a hot-air oven, has at least one operating element
(2) with which a function setting of the domestic appliance (1) can be set. The operating element (2) has a rotary knob (2b), and by rotating the
rotary knob, function setting can be made. The domestic appliance (1) further has a display (2c) on which the function settingmade by the rotation of
the rotary knob (2b) is displayed. The display (2c) is integrated in the knob (3b).

Abstract (de)
Ein Haushaltsgerät (1), insbesondere ein Küchengerät, insbesondere ein Heißluftofen, weist wenigstens ein Bedienelement (2) auf, mit welchem
eine Funktionseinstellung des Haushaltsgeräts (1) eingestellt werden kann. Das Bedienelement (2) weist einen Drehknopf (2b) auf, über dessen
Drehung die Funktionseinstellung vorgenommen werden kann. Das Haushaltsgerät (1) weist weiter eine Anzeige (2c) auf, auf der die durch die
Drehung des Drehknopfes (2b) vorgenommene Funktionseinstellung angezeigt wird. Die Anzeige (2c) ist im Drehknopf (3b) integriert.
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